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1) Styrelsearbetet 

Under året (mellan årsmöten) har 5 ordinarie styrelsemöten hållits. Har inte funnits speciella 
anledningar Ɵll yƩerligare möten vilket är bra. TeamsfunkƟonen har använts likväl som fysiska möten. 
Utöver det har 2 medlemsmöten hållits i vanlig ordning. 

2) Medlems och båtsituaƟon 

Medlemmar och båtar Oaxens BK, 2016- 2024. 

  Medlemmar Båtar 
(Sommar) Båtar  (Vinter) 

  
2016 114 60 45   
2017 127 58 47   
2018 144 59 51   
2019 150 61 51   
2020 158 61 45   
2021 142 60 44   
2022 138 61 49   
2023 136 56 53   
2024 137 57 55   

 

Stabilt läge vad beträffar antal medlemmar och båtar, svagt upp på medlemmar, vinterliggare och 
sommarbåtar. Vi har under året haŌ en liten men sund kösituaƟon Ɵll båtklubben. 

3) Ekonomi 

Ekonomi i god ordning, se dokument Ɵllhörande årsmöte. Intäkter nästan helt i linje med plan. 
UtgiŌer även i linje med planerat. Kassan har naggats lite i kanten men RiksidroƩsförbundet och 
Jordbruksverket släpar i betalning av bidragsmedel. Med det beaktat är kassan också rikƟgt bra 
menar en enig styrelse. 

4) Miljö 

2022 infördes vi i klubben nya regler för spolning av båtar. Innebär mera arbete vid upptagning och 
sjösäƩning. UppfaƩning bland flera styrelsemedlemmar är aƩ det på det hela fortsäƩer aƩ fungerat 
bra. Miljöfrågor och genomgång av våra regler är eƩ stående inslag på medlemsmöten. 

Under 2024 blev det ingen Ɵllsyn från Miljönämnden som vi räknat med då de aviserat aƩ inspektera 
just avfall/toa. Under året ansökte vi om aƩ gräva ner en avloppstank vid båtklubben, deƩa ärende är 
i skrivandets stund ännu ej godkänt. 

  



5) Skanssundet 

Det stora bidraget från EU och Svenska idroƩsförbundet har under året verkligen kommit Ɵll 
användning. Under året har eƩ otal bygg-dagar hållits och förvandlat 3 baracker Ɵll eƩ verkligen 
ståtligt klubbhus med väldigt fina verandor i olika väderstäck och för olika väder. EƩ toppmodernt kök 
med bredare häll än hemma, snyggt. Rullator-ramp och bredband. Läget i miƩen av januari -25 är aƩ 
toaleƩer och avlopp ska göras klart och lite på köket. Besiktningar under vårvintern -25. 

Under året jobbade vi igenom elsystemet så det är dokumenterat och säkrare i linje med den 
inspekƟon som Elsäkerhetsverket genomförde under 2023. En ny matning Ɵll huset är framdragen 
under grusplanen. 

Under en vårdag byƩes kantbrädor på fasta bryggan vilket ger stabilitet, snyggt är det dessutom. 

Tack Ɵll alla som stöƩat, och speciellt tack Ɵll: 

- Alla proffs utan vars engagemang det inte gåƩ aƩ genomföra projektet. Tack även för aƩ ni 
visat vägen och pedagogiskt instruerat amatörerna. 

- Järngänget av amatörer som troget dykt upp med glaƩ humör och uppkavlade ärmar. 
- Alla bjussare som lånat ut sina verktyg, som köpt korv och bakat kakor, som bidragit med 

material hemifrån och som fåƩ sina sågklingor sönderkörda. 
- Jerry och Kjell som gjort eƩ fantasƟskt jobb på elsidan. OmfaƩningen är svår aƩ förstå då det 

ju nästan inte syns. 
- Cissi som leƩ designarbetet av vårt nya kök och mötesrum. 

…otroligt vad man kan åstadkomma med ideella kraŌer. 

Under 2024 fortsaƩe vi aƩ samköra jollar och kölbåtar på KräŌköret. Och det fungerade lika bra 
denna gång. I eƩ väldigt vindfaƫgt race kom Team Flax med Tobias och Veronica i topp (Express), 2:a 
kom John Höök (Laser), 3:a Ruda (Beneteau), 4:a Folke Höök (Laser) och MarƟn Forsman 5:a (Laser). 
Pris för bästa jolle (Chokladrace) Ɵll John. 10 båtar startade. 

Under året har styrelsen även haŌ dialog om ställplatser. Styrelsen är posiƟva Ɵll aƩ erbjuda 
trotjänare i klubben, som av olika anledningar inte kan ha båt men som ändå vill vara med i 
klubbgemensamheten, en möjlighet aƩ ställa husbil på området. DeƩa testas 2025 och hamnfogden 
har ansvaret aƩ Ɵlldela plats. PrissäƩning motsvarande vinterplatser. 

 

6) Björnö 

På grund av de hårda satsningarna i hemmahamnen har hamnfogdarna på Björnö fåƩ hålla Ɵllbaka 
räƩ så rejält. Nödvändiga reparaƟoner och underhåll har genomförts. Förberedelser för en förbäƩrad 
brygga pågår. Vid 2 arbetsdagar har uppslutningen varit bra och stämningen ännu bäƩre. 

 

7) Jollesegling 

JollesekƟonen har under säsong 2024 haŌ en akƟv verksamhet, som möjliggjordes tack vare eƩ goƩ 
samarbete mellan jolleseglare, ledare och föräldrar. Innan säsongen drogs igång hölls eƩ 
uppstartsmöte då förutsäƩningarna för säsongen saƩes och akƟviteter planerades. EŌer 
sjösäƩningen var det jolle-fixardag då jollarna plockades fram, rengjordes och reparerades. Under 



våren hölls regelbundna kvällsseglingar varje onsdag. Säsongens seglarläger hölls 14-16 juni med 18 
deltagare och flera akƟva föräldrar och ledare, mycket vind och tuffa förhållanden. Det anordnades 
även en helg med vuxensegling för nybörjare. Under hösten fortsaƩe onsdagsseglingar. I år 
kombinerades det avslutande Choklad Racet för jollarna med KräŌköret för köl båtarna. 

Stort tack Ɵll föräldrar, ledare och alla som gjort det möjligt. 

 

8) Övrigt 

Nya hemsidan fortsäƩer ge aktuell informaƟon vad som händer i klubben och vad medlemmar 
behöver känna Ɵll. Boappa har fungerat bra som socialt media. 

Midsommarfirande och naƟonaldagsfirande enligt tradiƟon. 

 

 

 

Januari 2025 

Styrelsen, genom 

 

 

 

Mikael Ruda (ordf. OBK) 


